

Homework for Level Three

Date due: 25/02/2024

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2024/02/25

اللغة العربية (Arabic language)

- مراجعة موضوع (تصريف الفعل المضارع) مع ضمائر المخاطب (أنتَ - أنتِ - أنتما - أنتم) لترسيخ الفهم والإستيعاب.
- مراجعة نص (أكلُ وأشربُ) على الصفحة 54 من كتابي 3 ، بهدف ترسيخ الفهم والأستيعاب.
- حل التمارين المرفقة في دفتر الواجب البيتي.
- Revise the subject of “conjugation of the present tense verb” with the pronouns (أنتَ - أنتِ - أنتما - أنتم) to verify understanding.
- Review the subject of (I Eat & Drink) on P.54 in My Book 3 to verify clear understanding.
- Do the Exercises attached in your homework book.

التمرين الأول: كتابة العبارات التالية في دفتر الواجب البيتي 5 مرات لغرض التحضير للإملاء داخل الفصل.

Exercise 1: Write the terms below in your homework book, 5 times in preparation for the spelling activity in the classroom.

أنتَ تشربُ - أنتِ تلعبينَ - أنتما ترسمان - نحنُ نكتبُ - أنتم تسمعون - أنا أركضُ.

التمرين الثاني: صرّفوا الأفعال التالية وفقاً للضمائر في الجدول أدناه:

- Conjugate the verbs in the table below according to pronouns:

أنتما	أنا	أنتِ	أنتَ	نحنُ
				نذهب
			تكتب	
		ترسمين		
	أسافر			
تُساعدان				

Exercise 3:

التمرين الثالث:

- صلوا بين كل كلمة من الصف الأول و معناها من الصف الثاني باللغة الأنكليزية:

- Match each word from the first row with its meaning in the second row.

المائدة	جميلة	علبة	بيت	حفلة	هدية	شموع	كعكة
---------	-------	------	-----	------	------	------	------

Party	Cake	Present	House	Container	Candles	Table	Beautiful
-------	------	---------	-------	-----------	---------	-------	-----------